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ZÁPIS 

z mimořádného zasedání Obecního zastupitelstva Kunratice konaného v pátek 
dne 13. 04. 2012 od 19:00 hodin v zasedací místnosti Obecního úřadu Kunratice 

 
 
Zahájení:  Pan starosta obce přivítal všechny přítomné na veřejném zasedání Obecního 

zastupitelstva. 
 
Přítomni: Milan Götz, Luděk Pažout, Miroslav Liška, Miloslav Götz, Milan Franc, Mgr. Jana 

Runkasová, Ing. Jiří Kříž, Miroslava Mervová. 

Nepřítomen: - 

Omluven: František Vrátný 

 

Obecní zastupitelstvo je usnášení schopné, neboť je přítomna jeho nadpoloviční většina. 

 

Ustanovení ověřovatelů zápisu: Ověřovateli zápisu jsou navrženi: Miroslav Liška, Milan Franc 
 

Pro - 8 Proti - 0 Zdrželi se - 0 

 

Určení zapisovatelky: Zapisovatelkou byla určena paní Mgr. Jana Runkasová. 

 

Návrh programu a jeho schválení: 

1. Zahájení 

2. Pravidla pro čerpání finančních prostředků z fondu rozvoje bydlení 

3. Různé – Rozpočtová opatření 2012 

4. Diskuse 
 

Pro - 8 Proti - 0 Zdrželi se - 0 

 

K bodu č. 2: 

Zastupitelé obce projednali znění směrnice č. 2/2012 – Pravidla pro tvorbu a použití účelových 
prostředků „Fondu rozvoje bydlení Obce Kunratice“. Většina zastupitelů se shodla na neomezování 
výše půjček podle účelu využití a bylo rozhodnuto, že se budou půjčovat finanční prostředky od 
10.000,- Kč do nejvýše 100.000,- Kč. Úroková sazba byla stanovena na 3% z ročního zůstatku a 
nejdelší splatnost se sjednotila na 5 let. Při převisu žádostí se budou rozdělované částky alikvotně 
ponižovat. Jako zajišťovací prostředek půjčky se bude využívat Biankosměnky společně s Dohodou o 
vyplňovacím směnečném právu, která vymezuje, za jakých podmínek je majitel směnky oprávněn 
blankosměnku vyplnit. Do konce dubna budou připraveny vzorové formuláře žádostí, potvrzení o výši 
příjmů a dohody o vyplňovacím směnečném právu.  
 
č. 26/2012 OZ schvaluje Směrnici č. 2/2012 – Pravidla pro tvorbu a použití účelových 

prostředků „Fondu rozvoje bydlení Obce Kunratice“ 
 
 

Pro - 7 Proti - 1 Zdrželi se - 0 

Proti hlasoval Miloslav Götz. 

 

http://www.obeckunratice./
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K bodu různé – rozpočtová opatření 2012: 

Ing. Jiří Kříž podal protinávrh usnesení pod č. 27a/2012, kde navrhnul přesun přijatých mzdových 
prostředků na pracovníky veřejně prospěšných prací ve výši 48.000,- Kč do kapitoly Sboru pro 
občanské záležitosti na nákup věcných darů, tak aby mohli být obdarováni občané od 65 let. 
O protinávrhu se hlasuje jako první. 
 
č. 27a/2012 OZ schvaluje rozpočtová opatření dle přílohy č. 1/2012 s tím, že částka 48.000,-

Kč – mzdové prostředky VPP bude přesunuta do kapitoly sboru pro občanské 
záležitosti na nákup věcných darů jubilantům. Tato příloha je součástí zápisu a 
usnesení. 

 

Pro - 2 Proti - 5 Zdrželi se - 1 
Proti hlasoval Milan Götz, Luděk Pažout, Miroslav Liška, Miloslav Götz, Milan Franc, zdržela se Mgr. Jana Runkasová. 

 
č. 27/2012 OZ schvaluje rozpočtová opatření dle přílohy č. 1/2012. Tato příloha je součástí 

zápisu a usnesení. 
 

Pro - 5 Proti - 2 Zdrželi se - 1 

Proti hlasoval Ing. Jiří Kříž a Miroslava Mervová, zdržela se Mgr. Jana Runkasová. 

 
Diskuse: 

 Miroslava Mervová – kdy bude svoz velkoobjemového a nebezpečného odpadu 
o starosta – Kontejner je dohodnutý na 12. 05. 2012, informace vyvěsím, zveřejním v kurýru a 

před svozem ji vyhlásím rozhlasem. 
 

 Miroslava Mervová – prodej obecního dřeva. 
o starosta – Obecní dřevo budeme prodávat, ale v současnosti čekáme na schválení osnov 

lesního hospodaření, které jsme povinni dodržovat. 
 

 Milan Franc – nepořádek kolem bývalé tržnice. 
o starosta – Jednal jsem s majitelem panem Kopeckým, který přislíbil, že do konce léta bude 

tržnice zlikvidována a nepořádek, který se dostal mimo areál kvůli odcizení oplocení, bude 
uklizen.  

 

 Ing. Jiří Kříž – mostek mezi Kunraticemi a Heřmanicemi je ve špatném stavu a denně zde 
jezdí linkový autobus. 

o starosta – Spojím se s Vladimírem Stříbrným a začneme špatný stav mostku řešit. 
 
 
 
Závěr:  Pan starosta poděkoval za účast a ukončil jednání ve 20:20 hodin. 

Přílohy: Prezenční listiny 
  Rozpočtová opatření č. 1/2012 

 
 
Zapsala: Mgr. Jana Runkasová   Zápis ověřili:  Miroslav Liška …………………                                                     

Milan Franc …………………… 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Milan Götz  
starosta 

Luděk Pažout  

místostarosta 


